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Abstract (en)
The refuse container has at least one demountable inner partition (14). This partition (14) is connected to the wall (37, 41) of the refuse container
by means of a tongue-and-groove connection and a profiled connection element which can be introduced subsequently. This refuse container is
distinguished in that the connection element (52) is connected positively both to the wall (37, 41) and to the partition (14) and in that the connection
element (52) is accessible only when the lid has been moved away from the bent-over tipping edge (26) of the refuse container. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Müllbehälter besitzt zumindest eine demontierbare innere Trennwand (14). Diese Trennwand (14) ist mit der Wandung (37, 41) des
Müllbehälters über eine Nut-Feder-Verbindung sowie über ein profilgestaltetes, nachträglich einbringbares Verbindungselement verbunden. Dieser
Müllbehälter zeichnet sich dadurch aus, daß das Verbindungselement (52) formschlüssig sowohl mit der Wandung (37, 41) als auch mit der
Trennwand (14) verbunden ist und daß das Verbindungselement (52) nur bei vom Umschlagsrand (26) des Müllbehälters wegbewegtem Deckel
zugänglich ist. <IMAGE>
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